
可輸入資料的強積金表格現可供使用 

2015年8月27日 

為更方便客戶填寫表格，恒生強積金已於網頁提供部份可輸入資料的強積金PDF表格。當中包括「重

置表單」及「檢查並列印」按鈕，及於個別選項設置下拉式清單。我們建議客戶可使用 Adobe 

Acrobat Reader 填寫這些表格，並透過「檢査並列印」功能，於列印及遞交表格前覆核所輸入的資

料。 

可輸入資料的強積金PDF表格如下： 

表格名稱 表格代號

僱員申請表 HA51/ HA61/ HAM1/ HAX1

更改個人資料表格 HA91

計劃成員資金轉移申請表 HAPM

累算權益申索表格 HAPW

設立付款中心表格 HA03

更改僱主資料表格 HA05

授權人簽名式樣 HAY1

MPF forms in fillable format are now available

27 August 2015

To help you complete the forms easily, Hang Seng MPF has provided some MPF forms in fillable PDF format
at the website. These forms include the buttons for ‘Reset’ and ‘Validate and Print’ as well as pull down
menus for specific blanks. We recommend you to complete these forms with Adobe Acrobat Reader and
make use of the ‘Validate and Print’ function to check the form prior to printing and submission.

MPF forms in fillable PDF format include:

Form name Form code

Employee Application Form HA51/ HA61/ HAM1/ HAX1

Personal Details Change Form HA91

Scheme Member’s Request for Fund Transfer Form HAPM

Claim Form for Payment of Accrued Benefits HAPW

Employer Pay Centre Set Up Form HA03

Change of Employer Details Form HA05

Authorised Signatures Specimen HAY1


